
 

 

 
Tid:  2020-01-23 kl. 07.45-12.00 

Plats: Svenska Mässan Gothia Towers 

 Matti Ahlqvist Astra Zeneca 
 Eva-Lena Albihn Business Region Göteborg 
 Anders Wennberg Chalmers 
 Sofia Hallberg Essity 
 Helena Söderbäck Göteborgsregionen 
 Jill Söderwall Göteborgs Hamn 
 Kenneth Odéus Göteborgs Köpmannaförbund 
 Ola Hansson NCC 
 Jibril Jallow, ordförande SEB 
 Else Ingeborn SEB 
 Mats Dynevik Skanska 
 Helena Wiberg Swedavia 
 Benny Karlsson Svenska Mässan/Gothia Towers 
 Mats Nilsson Volvo AB 
 Christian Westerberg Göteborg & Co 
 Kristin Mari Riera Göteborg & Co 
 Lennart Johansson Göteborg & Co 
 Magnus Hallberg Göteborg & Co 
 Pauline Pontois Göteborg & Co 
 Externa gäster:  
 Katarina Breidning Göteborgs grundskolförvaltning 
 Carina Halvord Universeum 
 Sofia Knüppel  Universeum 

 
Mötet inleds med att Benny Karlsson presenterar Svenska Mässan och Gothia Towers. 
 

Mötet öppnas  
Ordföranden Jibril Jallow öppnar mötet samt hälsar alla välkomna.  
 

Föregående protokoll 
Föregående protokoll skickades separat i kallelsen. Näringslivsgruppen har ingen kommentar 
och beslutar:   

att godkänna föregående protokoll.  

 

Tagna beslut 
Tagna beslut skickades separat i kallelsen.  
 

Näringslivsgruppen har inga övriga kommentarer och beslutar: 

PROTOKOLL 
 
Möte med Näringslivsgruppen 

 



 

 

att godkänna tagna beslut.  

 

Kommentarer tagna beslut 
Tagna beslut skickades separat i kallelsen. Lennart Johansson berättar om senaste tagna beslut: 
stöd av internationell pressbevakning under Göteborg Film Festival 2020 med årets Unlimited 
projekt ”The Gynecological Cinema Chair”. 

Näringslivsgruppen har inga övriga kommentarer och beslutar: 

att godkänna kommentarer tagna beslut.  

 

Återkoppling BNF  
Mats Nilsson som är representant för Näringslivsgruppen i Besöksnäringsforum (BNF) ger en 
kort rapport om senaste BNF möte i december. Temat för mötet var kompetensförsörjning för 
besöksbranschen: hur kan vi göra branschen mer attraktiv och vilka driftkrafter från 
arbetsgivare behövs? Anteckningar och presentationer från BNF skickas separat. 

 

Återkoppling Näringslivsdialog  
Eva-Lena Albihn berättar att Näringslivsdialogen pausas för tillfället. Inom för ramen för 
Näringslivsstrategiska programmet arrangeras den 31 januari ett stormöte med näringsliv, 
offentlig sektor och akademi för att diskutera programmet. Ca 180 personer kommer att mötas 
med representanter från varje område av programmet. Eva-Lena informerar även att Business 
Region Göteborg vann priset European Entrepreneurial Region Award 2020.  

 

Rapport Framtidsambassadörer 
Carina Halvord (Universeum), Sofia Knüppel (Universeum) och Katarina Breidning (Göteborgs 
grundskolförvaltning) presenterar en utvärdering av första året för projektet 
Framtidsambassadörer. Presentationen skickas separat. Näringslivsgruppen diskuterar om 
fortsatt monetärt engagemang i Framtidsambassadörer för 2020. Helena Söderbäck som sitter i 
styrelse för Universeum deltar inte i beslutet. Näringslivsgruppen beslutar: 

att bevilja ett projektstöd på 500 000 kr för att fortsätta med Framtidsambassadörer år 2020.  

 

Introduktion till infrastrukturprocessen Göteborgsregionen 
Maria Sigroth (GR) presenterar aktuella processer inom infrastrukturplanering i 
Göteborgsregionen och samarbetet med näringslivet. Presentationen skickas separat. 

 

Budget 2020 
Lennart Johansson presenterar budgetförslag för 2020. Näringslivsgruppen har inga övriga 
kommentarer och beslutar: 

att godkänna budget 2020. 



 

 

 

Avtalsförslag 2020 
Under 2019 pausades samarbete mellan Näringslivsgruppen och GSO för att genomarbetas och 
utvecklas till nya samarbetsformer. Lennart Johansson presenterar det nya avtalsförslaget. En 
ärendebeskrivning skickades i samband med kallelsen. Näringslivsgruppen diskuterar förslag på 
nytt avtal med GSO och beslutar: 

att bevilja 200 000 kr per år i nytt avtal på tre år, med en utvärdering efter varje år och en 
möjlighet till exit.  

 

Val av AU medlemmar och ordförande  
Lennart Johansson presenterar förslag från valberedning: 

Nya medlemmar för AU: Anna-Karin Johansson (Swedbank), Ola Hansson (NCC), och Lena 
Alvling (Stena AB) 

Kvarstår för AU: Eva-Lena Albihn (Business Region Göteborg), Fredrika Lagergren-Wallin 
(Göteborgs universitet), Anders Wennberg (Chalmers) 

Ny ordförande: Matti Ahlqvist (Astra Zeneca) 

BNF representant kvarstår: Mats Nilsson  (Volvo AB) 

Näringslivsgruppen beslutar: 

att godkänna förslaget. 
 

Återkoppling nya medlemmar  
Lennart Johansson rapporterar om arbetet kring att attrahera nya medlemmar. Första mötet 
med Länsförsäkringar har genomförts. Nästa möte blir med AFRY. Återkoppling kommer lite 
senare. Syftet är att nå alla företag i aktuell urvalslista under Q1. Presentationen om 
Näringslivsgruppen som visas till potentiella nya medlemmar skickas separat. 

 

Återkoppling aktuella projekt och uppstart Hållbart växande 
Christian Westerberg ger en statusuppdatering om uppstarten av Hållbart växande 2020: Hela 
stadens galleri fortsätter med möte mellan yngre och äldre, under året står Göteborg värd för 
konferensen för hållbart samhällsbyggande Beyond 2020.  

Kristin Mari Riera ger en återkoppling om projektet Unimeet Gothenburg (f.d Student Göteborg 
och Go Science). Målet är att utveckla kontakten med näringslivet för de ca 6 000 
internationella studenterna och gästforskarna i Göteborg. I samarbete med Next Stop 
Gothenburg på Västsvenska Handelskammaren kommer Unimeet Gothenburg arrangera Career 
Day den 31 mars kl.14-17 på Pedagogen. Inbjudan om att ställa ut under Career Day och även 
intervjua internationella studenter och gästforskare kommer inom ca två veckor. Kristin Mari 
Riera uppmanar att skicka vidare inbjudan till rätt avdelning inom respektive bolag.  



 

 

Christian Westerberg ger en återkoppling om jobbmässan Skarpt Läge som Näringslivsgruppen 
tidigare har stöttat monetärt och fortsatt med engagemang i styrelsen. Årets jobbmässa 
genomförs den 21 februari på Chalmers. I år ställer ca 40 företag ut vilket innebär att det är helt 
fullt.  

Christian Westerberg ger en återkoppling om projektet e-sport på Bokmässan. Fokus är att lyfta 
de sociala hållbara frågorna kopplade till e-sport. Ansökan till detta projektet är ännu inte 
formulerad.  

Lennart Johansson ger en återkoppling om projektet BonnierHoops som eventuellt kommer att 
utvecklas till ett projekt som kan stå på egna ben. Näringslivsgruppen har avslutat sitt monetära 
engagemang till BonnierHoops i Biskopsgården men fortsätter att vara engagerad i styrgruppen. 
Det finns intresse av att starta liknande projekt i andra stadsdelar (Angered och Östra Göteborg) 
vilket skulle kunna vara intressant för Näringslivsgruppen att engagera sig i. Olika föreningar 
runt om i Göteborg har också visat intresse för att starta och engagera sig i liknande satsningar. 
Första möte i februari.  

 

Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

 

Nästa möte: 
Nästa möte med Näringslivsgruppen blir den 20 mars 2020. Platsen TBD.  

 
Ordföranden Jibril Jallow tackar alla närvarande och avslutar mötet.  

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Pauline Pontois 

 Juste ras 

 

 

 

 

Jibril Jallow 
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